
   Vaksdal kommune

MØTEPROTOKOLL
ADMINISTRASJONSUTVALET

Møtedato: 30.11.2021
Møtestad: Heradshuset, Dale
Møtetid: 10:00 - 11:30

ORIENTERINGAR
-Sjukefråvær
-Heiltidskultur

Møtedeltakarar:
 

Medlemmer Parti Rolle
Hege Eide Vik SP Utvalsleiar
Kjartan Haugsnes SV Nestleiar
Boris Groth FRP Medlem
Erlend Hesjedal-Johannessen H Medlem
Thor Andersen AP Medlem
Heidi Rongved AP Medlem

 
 

Varamedlemmer Parti Rolle
Trond Olav Magnussen H Varamedlem
Alexandra Nilsen Varamedlem
Marianne Foss Borge Varamedlem

 

Forfall Parti Møtande varamedlem
Amalie Johnsen Lunde H
Lillian Seim Arb. org Margrethe Kydland
Marit Midtun Arb. org
Nina Johnsen Arb. Org  Alexandra Nilsen

Andre møtande:

Marianne Foss Borge var innkalla som vara for Marit Midtun. Ho meldte forfall ved møtestart.

Kommunedirektør Atle Fasteland 
HR-leiar Randi Solveig Pedersen
Politisk sekretær Lin Tove Thomassen
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Saksliste

SAKSNR TITTEL
12/2021 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

13/2021 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

14/2021 ARBEIDSTØY FOR TILSETTE I VAKSDAL KOMMUNE- DRØFTINGSSAK

15/2021 DRØFTING -  ARBEIDSGJERVARSTRATEGI OG ANDRE VIKTIGE DOKUMENT/STRATEGIAR

16/2021 FRAMLEGG TIL BUDSJETT - UTTALE
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12/2021: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

Administrasjonsutvalet  30.11.2021

Behandling:
Heidi Rongved, Ap viste til førre møte i Administrasjonsutvalet då arbeidstakarorganisasjonane ba 
om at utvalet bør få høve til å behandle budsjettet før formannskapet innstilte til kommunestyret. 
Dette vart ikkje følgt opp i år, men ho ber om at det vert følgt opp neste år.

Innkalling og saksliste vart samrøystes godkjent.

ADM - sak 12/2021 Vedtak/Tilråding:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

13/2021: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.

Administrasjonsutvalet  30.11.2021

Behandling:

ADM - sak 13/2021 Vedtak/Tilråding:

Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

14/2021: ARBEIDSTØY FOR TILSETTE I VAKSDAL KOMMUNE- DRØFTINGSSAK

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:



   Vaksdal kommune

Forslag til vedtak felles framlegg frå utvalet, ført inn i møteportalen av Boris Groth:

Saka tas til orientering, og utvalet sluttar seg til tidsplanen skissert i saksutgreiinga.

Administrasjonsutvalet  30.11.2021

Behandling:
Utvalet drøfta saka.

Utvalet la fram følgjande forslag til vedtak:
Saka tas til orientering, og utvalet sluttar seg til tidsplanen skissert i saksutgreiinga.

Fellesforslaget vart samrøystes vedteke.

ADM - sak 14/2021 Vedtak/Tilråding:

Saka tas til orientering, og utvalet sluttar seg til tidsplanen skissert i saksutgreiinga.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

15/2021: DRØFTING -  ARBEIDSGJERVARSTRATEGI OG ANDRE VIKTIGE DOKUMENT/STRATEGIAR

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Fellesforslag frå administrasjonsutvalet, ført inn i møteportalen av Kjartan Haugsnes, SV:

Administrasjonsutvalet ber om utvalet vert involvert i prosessen. Dette gjer til at:

- Det vert lagt opp til ekstramøter i adm. utvalet - fortrinnsvis saman med formannskapet våren 2022
- Strategiane vert handsama punktvis
- Ber om at tidsplan vert følgt med vedtak i kommunestyret juni 2022

Administrasjonsutvalet  30.11.2021

Behandling:
Administrasjonsutvalet drøfta saka.

Kommunedirektøren svarte på spørsmål.

Administrasjonsutvalet la fram følgjande forslag til vedtak:

Administrasjonsutvalet ber om utvalet vert involvert i prosessen. Dette gjer til at:

- Det vert lagt opp til ekstramøter i adm. utvalet - fortrinnsvis saman med formannskapet våren 2022
- Strategiane vert handsama punktvis
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- Ber om at tidsplan vert følgt med vedtak i kommunestyret juni 2022

Administrasjonsutvalet sitt framleg til vedtak, vart samrøystes vedteke.

ADM - sak 15/2021 Vedtak/Tilråding:

Administrasjonsutvalet ber om utvalet vert involvert i prosessen. Dette gjer til at:

- Det vert lagt opp til ekstramøter i adm. utvalet - fortrinnsvis saman med formannskapet våren 2022
- Strategiane vert handsama punktvis
- Ber om at tidsplan vert følgt med vedtak i kommunestyret juni 2022

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

16/2021: FRAMLEGG TIL BUDSJETT - UTTALE

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Alternativ 1

Utvalet/rådet gjev følgjande uttale til Budsjett 2022:________________

Alternativ 2

Utvalet/rådet tek saka til orientering.

Forslag til uttale frå Fagforbundet:
Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering.

Forslag frå SV, Høgre og FrP, ført inn i møteportalen av Erlend Hesjedal-Johannessen, H:

Administrasjonsutvalet ber om at arbeidstakarorganisasjonane vert involvert så tidleg som mogleg 
ved forslag budsjett, omorganisering eller organisasjonsendring. Vaksdal Kommune har som 
målsetting at ingen skal seiast opp som følgjer av omstillingsprosessar. Eventuell nedbemanning skal 
først løysast gjennom frivillege avtalar, omplassering til anna arbeid i kommunen eller omskulering - 
vidareutdanning.

Administrasjonsutvalet  30.11.2021

Behandling:
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På vegne av fagforbundet la Margrethe Kydland fram følgjande tilleggsforslag:

Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering.

Thor Andersen, Ap gjekk gjennom Arbeidarpartiet sitt tilleggsforslag for budsjett 2022.  
Endingsforslaget var ikkje endeleg og det vil bli justeringar før det vert lagt fram for kommunestyret 
14. desember.  

På vegner av SV, Høgre og Frp la Erlend Hesjedal- Johannessen fram følgjande tilleggsforslag:

Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering.

Administrasjonsutvalet tek saka til orientering.

Fagforbundet sitt forslag vart sett opp mot SV,H og Frp sitt forslag til vedtak:

Fagforbundet sitt vedtak fekk 4 stemmer (Thor Andersen, Ap, Heidi Rongved, Ap, Alexandra Nilsen, 
Fagforbundet, Margrethe Kydland, Fagforbundet) mot  fellesforslaget som fekk 4 stemmer (Kjartan 
Haugsnes, SV, Erlend Hesjedal- Johannessen, H, Trond Olav Magnussen, H, Boris Groth, Frp).  

Dersom tal stemmer for dei ulike forslaga er likt, er det møteleiar Kjartan Haugsnes, SV sin stemme 
som vart avgjerande, jamfør kommunelova § 11-9 og forslaget til SV, H og Frp vart vedteke.

ADM - sak 16/2021 Vedtak/Tilråding:

Administrasjonsutvalet tel saka til orientering.

Administrasjonsutvalet ber om at arbeidstakarorganisasjonane vert involvert så tidleg som mogleg 
ved forslag budsjett, omorganisering eller organisasjonsendring. Vaksdal Kommune har som 
målsetting at ingen skal seiast opp som følgjer av omstillingsprosessar. Eventuell nedbemanning skal 
først løysast gjennom frivillege avtalar, omplassering til anna arbeid i kommunen eller omskulering - 
vidareutdanning.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Forfall: 
Utvalsleiar Hege Eide Vik måtte melda forfall på kort varsel. Det var ikkje mogleg å få på plass vara på 
grunn av kort frist. Nestleiar Kjartan Haugsnes leia møtet.

Marit Midtun, Utdanningsforbundet måtte melda forfall. Hennar vara Marianne Foss Borge kunne 
ikkje møta. 

Orienteringar

HR-leiar Randi Solveig Pedersen orienterte om sjukefråvær 3. kvartal og heiltidskultur.
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